
 
Bestyrelsen har 15. juni 2022 besluttet, at begge suppleanter, indkaldes til alle bestyrelsesmøder. Det præciseres, at de ikke har stemmeret.  

                 Skolebestyrelsesmøde   

 

Wi-Fi KODE:  kurs0542 
                        Skole2018 
 
Inviterede: Anne Høegh, Karen-Marie Gram Olesen, Anders Vester,  Christina Dalby, Brian Ludvigsen 
Linda Jensen, Mette Boelt Østergaard, Gitte Grynderup, Karin Holt Jensen, Bente Bech og Sonja Paulin 
Antonsen 
 
 

Dato og tidsrum Torsdag den 16. maj                                                                                  kl. 18.30 – 20.30 

Lokale Personalestuen på skolen 

Fraværende  Karin (LH indkaldt som suppleant), Brian, Anne   

Ordstyrer Karen-Marie  

Referent  Sonja  

Forplejning  Bente  

 

Emne  Godkendelse af referat fra sidste SB-møde  

Uddybning Formalia 

Bilag Vedlagt 

Ansvarlig  SOP 

Referat  Referatet fra 24. april blev godkendt  

Emne  Renovering Kernehuset 

Uddybning Orientering  

Bilag  

Ansvarlig  SOP og BB 

Referat  Man er ved at sætte køkken op. Lige nu skrider planen en smule. Det er besluttet, 
at invitere både medarbejdere og personale til at hjælpe med flytning fredag 
eftermiddag den 28. juni kl. 13.30. Belønningen er en grillpølse og en øl eller vand 

på terrassen bagefter 😉  

Emne  Hvad blev beslutningen vedr. tildelingsmodellen  

Uddybning  BFU-møde 14. maj – punkt 64. Hvad mener andre skoler om de fremlagte forslag? 
Hvad blev udfaldet?  

Bilag  Børne- og Familieudvalget - Mødelokale Aggersborg (vesthimmerland.dk) 
(dagsorden)  

Ansvarlig  SOP 

Referat  Børne- og Familieudvalget - Mødelokale Aggersborg (vesthimmerland.dk) 
BFU besluttede, at fastholde den nuværende tildeling til alle skoler på nær de tre 
største, der vil få en grundtildeling, der er 167.000 kr. større end nu. Der blev 
vedtaget en garantitildeling til de mindste skoler, så vi altid vil få grundtildeling til 
mindst 80 elever (mod ikke at samlæse mere end to årgange)  

Emne  Stærke inkluderende fællesskaber – hvad er status  

Uddybning Orientering 

Bilag Vedlagt  

Ansvarlig  SOP 

Referat  SOP: Stærke og inkluderende fællesskaber blev vedtaget på byrådsmøde den 25. 
april. Vi har i høringsprocessen ytret vores spørgsmål og bekymringer, - nu tager vi 

https://dagsordener.vesthimmerland.dk/vis?Dagsorden-Boerne--og-Familieudvalget-d.14-05-2024-kl.16.00&id=37a84c9d-0610-4315-bc34-a1b376aeaa90&iframe=true
https://dagsordener.vesthimmerland.dk/vis?Referat-Boerne--og-Familieudvalget-d.14-05-2024-kl.16.00&id=1c3703f3-664a-4a71-9d35-0593e8da0aa0&iframe=true
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ja-hatten på og går i gang med implementeringen. Desværre har CPP fra start af 
ikke fået tilført flere ressourcer. Vi bliver på en eller anden måde nødt til, at 
planlægge vores samarbejde på en lidt anderledes måde. Vi kaster os ud i det.  

Emne  Økonomi 

Uddybning  Fra sidste møde: Årsafslutning skolen => Personaleudgifter: Hvad skyldes 
overskridelse? SOP vender tilbage med opklaring på næste møde.  

Bilag  Vedlagt  

Ansvarlig  SOP  

Referat Årsafslutning skolen => Personaleudgifter: Hvad skyldes overskridelse? SOP vender 
tilbage med opklaring på næste møde.  
Skolens budget fremlagt som udlagt af forvaltningen. Bestyrelsen havde ingen 
kommentarer hertil.  
Budgettet udlægges af forvaltningen. Under personaleudgifter er der kun lagt det 
beløb ud, der bruges til arbejdsskadeforsikring = ca. 66.000. Hvis vi ikke flytter 
penge i budgettet, er der ikke noget til dækning af ex. forplejning, gaver osv. I 
budgetår 23 blev der brugt en del penge på en overnatning/pædagogisk døgn for 
personalet. Udgifter til en studietur til Lund blev trukket på kontoen. Disse udgifter 
blev efterfølgende refunderet af ERASMUS+, men de indgående penge er ikke 
bogført på samme konto.  

Emne  Samarbejdet med CPP 

Uddybning  Orientering  

Bilag  Ingen 

Ansvarlig  SOP 

Referat Kort rids over, hvordan vi samarbejder med CPP og om hvad. Der er ændringer på 
vej.  

Emne Henvendelser med henvisninger 

Uddybning  

Bilag  

Ansvarlig  KM og SOP  

Referat  Hvis nogen har hørt noget ”i krogene”, er det vigtigt med henvisning til, hvem det 
handler om. Det er ligeledes vigtigt, at henvise forældre til personalet, ledelse og i 
sidste instans: bestyrelsen 

Emne  Afslutning for bestyrelsen 18. juni 

Uddybning  Tanker om hvordan vi afvikler?  

Bilag   

Ansvarlig  SOP 

Referat 1 times møde + 1 time med pølser og øl  

Emne  Siden sidst  

Uddybning Personalet fortæller kort om hverdagen – med mulighed for at spørge ind 

Bilag Ingen  

Ansvarlig  ALLE 

Referat GG: Flere nye børn i vuggestuen. Sangglad Mini projekt ender med certificering.  
BB: Vikar inde, men der mangles igen inden sommerferien 
SOP: Børn på lejrskole. Samarbejdet med kirken får ny form. Bus køretid + størrelse 
undersøgt. Udeskole-forsvar i eksamensopgave. Fællessang indgår ikke i næste års 
skema – men tanken er ikke helt opgivet. Skoleårets planlægning ruller stille og 
roligt.  
LH: Det er en speciel uge, når alle de store er væk. Det er dejligt nok, men vi savner 
dem også. Sommerfest torsdag de 13. juni.  

Emne  Evt.  



 
Bestyrelsen har 15. juni 2022 besluttet, at begge suppleanter, indkaldes til alle bestyrelsesmøder. Det præciseres, at de ikke har stemmeret.  

Uddybning Det er svært, at få børnene til at stoppe med at spille på deres telefoner om 
morgenen.  
Har vi hørt om tilflyttere? 
Gule veste når man cykler.  
Ros til alle personaler i Kernehuset. Alle har været gode til at indordne sig under 
renoveringen.  
Liste over børn, der bor i distriktet, men ikke går hos os – børnehave.  

Bilag  

Ansvarlig   

Referat   

 

 

Næste ordinære SB-møde er tirsdag den 18. juni. Forplejning: skolen og LBO 

 

 

Boblere 

 

• Hjemmesiden https://vestrupskole.aula.dk 

• Orientering om SKOLEPLANEN 

• Værdigrundlag og anti-mobbestrategi skal færdiggøres og godkendes 

• Hvordan er økonomien skruet sammen? 

• Årshjul for revidering af retningslinjer og principper  

• Sonja skriver om, hvordan vi kunne tænke os at udbygge busdækning til og fra Vestrup-området 

• Er det muligt at få ændret bus-betjeningen, så vi kan starte skoledagen tidligere?  

• Obs på høringsfrist vedr. budget 2025: 15. aug.  

• Mødekalender for 2024-25  

• Frugtordning Kernehuset  

• Retningslinje vedr. mobiltelefon 

 

https://vestrupskole.aula.dk/

